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a r m a n m e l i . i r

 زمینی داریم که 
3 هزار میلیارد می ارزد!

فدراسیون  رئیس  صیامی  هاشم  فارس: 
دوومیدانی، در مورد وضعیت ملی پوشان دوومیدانی 
اظهارداشت: طی رایزنی هایی که کرده ایم قرار 
است حدود 16 ورزشکار ما در مسابقات بین المللی 
ترکیه که هفته بعد برگزار می شود، شرکت کنند. 
12 ورزشکار مرد و 4 ورزشکار خانم براساس 
اولویت بندی هایی که داشتیم در این مسابقات 
شرکت می کنند. وی ادامه داد: احسان حدادی که 
همچنان در آمریکا مشغول تمرین است و متاسفانه 
امسال مسابقه چندانی در این کشور برگزار نمی شود 
و برنامه حدادی  این است که برای تمرین و مسابقه 
به اروپا بیاید. حسن تفتیان هم هفته آینده راهی 
فرانسه می شود تا خودش را برای المپیک آماده 
کند. رئیس فدراسیون دوومیدانی عنوان کرد: 
مجموعه فدراسیون در تلاش است که شرایط 
خوبی در دوومیدانی حاکم باشد و می خواهیم در 
همه بخش ها موفق باشیم. در طی ماه های گذشته 
چندین پرونده قضائی که از گذشته وجود داشت را 
حل وفصل کردیم و مشکلاتی که برای گوشه ای از 
زمین آفتاب انقلاب بود را برطرف کردیم. در حال 
حاضر با بررسی هایی که کردیم ارزش آن زمین سه 

هزار میلیارد است.

خارجازمستطیلسبز

»دلیخت« در لیست خرید »بارسا« 
باشگاه بارسلونا خود را آماده به خدمت گرفتن 
مدافع هلندی راه راه پوشان تورین می کند.  ماتیس 
دلیخت که گفته می شود از پیوستن به یوونتوس 
پشیمان است، در رادار باشگاه بارسلونا قرار گرفته 
است. براساس گزارش روزنامه »اسپورت« چاپ 
کاتالونیا؛ باشگاه بارسلونا علاقه مند است در پنجره 
نقل وانتقالات تابستانی پیش رو مدافع هلندی 
یوونتوس را به خدمت بگیرد. بارسلونا که گفته 
می شود در آستانه نهایی کردن انتقال اریک گارسیا 
مدافع 20 ساله منچسترسیتی به نیوکمپ است، 
حالا در نظر دارد دومین چهره جدید را به خط دفاعی 
تیم تحت هدایت رونالد کومان اضافه کند. بارسا که 
ضعف هایی در خط دفاعی اش دارد، با وجود شروع 
ضعیف در آغاز فصل جاری، اخیرا موفق شد فاتح 
جام حذفی اسپانیا شود و در لالیگا هم در کورس 
قهرمانی است. پیش از این برخی رسانه ها گزارش 
داده بودند؛ ماتیس دلیخت که در تابستان 2019 
با قراردادی پنج ساله و در ازای 75 میلیون یورو از 
آژاکس به یوونتوس پیوست، از پیوستن به جمع 
راه راه پوشان تورین پشیمان است و تمایل دارد 
راهی بارسلونا شود. با این حال گفته می شود باشگاه 
یوونتوس تمایلی به فروش دلیخت ندارد، بازیکنی که 
تاکنون در 69 بازی از رقابت های مختلف برای این 
تیم به میدان رفته است. فابریتزیو رومانو خبرنگار 
سرشناس ایتالیایی و کارشناس نقل وانتقالات شبکه 
تلویزیونی »اسکای اسپورتس« مدعی شده؛ این 
مدافع 21 ساله بند فسخی 150 میلیون یورویی در 
قراردادش با یوونتوس دارد که قابلیت فعال شدن در 

تابستان پیش رو را دارد.

خـــبر

دیـــدگــاه

بزرگ ترین مشکل فوتبال ما این است که متاسفانه هیچ گاه 
به واقعیت توجه نمی شود و برخی افراد عادت  کرده انده که برای 
مقصرنشدن در موضوعی، با فرافکنی تقصیر را به گردن فرد یا 
گروه دیگری بیندازند. از همان ابتدای مسابقات مشخص بود که 
پنج تیم نخست هر گروه به همراه سه تیم دوم برتر از گروه شان 
صعود می کنند. در حال حاضر پرسپولیس با 21 امتیاز صعودش 
قطعی است و تلاش می کند صدرنشین گروهش باقی بماند. 
استقلال هم در صدرجدول گروه خود قرار دارد و با کسب برتری 
در آخرین بازی قطعا صدرنشین باقی می ماند. تراکتور اگر در 
آخرین بازی خود برنده شود، صعودش به مرحله بعدی بستگی به 
نتایج تیم های دوم دیگر گروه ها دارد. فولاد هم با پنج امتیاز در رده 
سوم گروهش است و در صورت پیروزی بر نماینده اردن و شکست 
النصر مقابل السد در رده دوم قرار می گیرد ولی بعید می دانم به 
مرحله بعدی صعود کند چون در حال حاضر دو تیم 01 امتیازی 
داریم و قطعا در روز پایانی مسابقات تیم دوم دیگری هم وجود 
خواهد داشت که بیش از هشت امتیاز داشته باشد. پرسپولیس در 
گروه خود بازی می کرده و هدفش صعود به مرحله بعدی بوده که 
به آن دست یافته است. دیگر تیم ها نیز با همین هدف بازی های 
خود را آغاز کردند و اگر مانند پرسپولیس موفق نبوده اند، مقصر 
این تیم نیست. اگر نگاه حرفه ای به فوتبال داریم و صحبت از این 
می کنیم که غیرحرفه ای نیستیم باید آن را در عمل نیز نشان 
دهیم. تعجب می کنم که چرا تلاش می کنند عدم موفقیت 
تیمشان را به گردن تیم دیگری بیندازند در حالی که از همان 
ابتدا مشخص بود برای صعود باید چه کارهایی انجام شود.  اینکه 
عنوان شده پرسپولیس در گروه آسان تری قرار داشته به نظر من 
کاملا غیرحرفه ای است چون پیش از شروع مسابقات و در مراسم 
قرعه کشی تیم ها براساس رتبه هایی که دارند در سیدبندی قرار 
می گیرند و قرعه کشی انجام می شود. بدون تردید اگر از سید یک 
تا چهار تعریف شده براساس محاسبات دقیقی صورت گرفته است. 
بر همان اساس پرسپولیس در گروهی قرار گرفت که توانسته از 
پنج بازی 21 امتیاز کسب کند. اینکه دیگر نمایندگان ایران در 
چه گروهی قرار گرفته اند و چرا هیچ کدام به اندازه سرخ پوشان 
امتیاز نگرفته اند مقصرش این تیم نیست. به نظرم نباید بخواهیم 
با عنوان کردن مطالبی که با حقیقت سنخیت ندارد خودمان را 
توجیه کنیم چون حقیقت را نمی توان مخفی کرد. اینکه سرمربی 
تراکتور صحبت هایی در مورد گروه پرسپولیس انجام داده در 
فوتبال حرفه ای جایگاهی ندارد. تیم او که امروز نگران صعود از 
گروهش است، چهار تساوی و یک پیروزی به دست آورده است. اگر 
یکی از تساوی های این تیم با پیروزی تمام می شد و الان تراکتور 
9 امتیازی بود، برتری در آخرین مسابقه بدون شک منجر به صعود 
این تیم می شد. اگر اشتباه نکنم در اولین بازی نیز تراکتور 2 بر 
صفر از پاختاکور پیش بود، اما در پایان به تساوی ۳ بر ۳ رضایت 
داد. این تیم می توانست پیروزی ای را که به دست آورده بود حفظ 
کند تا الان خیال آسوده تری داشته باشد. بیان چنین صحبت هایی 
پاک کردن صورت مساله است و پرسپولیس هیچ نقشی در وضعیت 
فعلی دیگر نمایندگان ایران ندارد. این امید را دارم که تراکتور هم 
بتواند به مرحله حذفی صعود کند ولی تیمی که می خواهد از گروه 

خود صعود کند باید در بیشتر دیدارهایش برنده باشد.  

پاسخ به ادعاها علیه پرسپولیس 

    مرخصی
علیرضا امامی فر در تاریخ 17 فروردین از سوی  
عزیزی خادم رئیس فدراسیون به عنوان رئیس مرکز 
ملی فوتبال انتخاب شد. روزگذشته خبر استعفای وی در 
حالی مطرح شد که امامی فر استعفا نداده و درخواست 2 

هفته مرخصی کرده است. 

        رسوایی
سایت سعودی اسپورت نوشت: در دقایق پایانی بازی 
استقلال با الاهلی شیخ دیاباته وارد بازی شد که این 
مساله یک رسوایی بزرگ برای استقلال است زیرا که 
این باشگاه از پیش گفته بود که دیاباته در این مسابقه 

حضور ندارد. 

         پیشنهاد
جاری  فصل  پایان  در  دارد  امکان  »خوان ماتا« 
شیاطین سرخ را ترک کند و سال های پایانی فوتبالش را 
در عربستان سپری کند. وی با پیشنهادی اعجاب انگیز 
از تیمی مواجه شده که حقوق سالیانه 15 میلیون یورویی 

را برایش تضمین می کند.
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آتیلا حجــازی پیشکسوت استقلال معتقد 
است که آبی ها در لیگ قهرمانان آسیا نتایج خوبی 
گرفته  و می توانند یکی از تیم های صعودکننده به 

مرحله بعدی باشند.
 شـــرایط استـقلال را چطور ارزیابی 

می کنید؟
به نظرم استقلال در لیگ قهرمانان آسیا نتایج 
خوبی گرفت. آنها رفت وبرگشت هم مقابل الدحیل 
عملکرد خوبی داشتند اما به هرحال استقلال باید 
در بازی پایانی خودش در این مسابقات با تمرکز 
بیشتری ظاهر شود تا بتواند تیم صعودکننده از 

این مسابقات باشد.
 عــملکرد مجیدی رضایتبخش بوده 

است؟
مجیدی نشان داد مربی باتجربه ای شده 
است. شما دیدید که در بازی برگشت مقابل 
الدحیل عملکرد استقلال فوق العاده بود و اگر 
کمی شانس با این تیم یار بود آنها برنده از زمین 
خارج می شدند که این نشان می دهد مجیدی 
در مربیگری پیشرفت قابل توجهی داشته است. 

امیدوارم مجیدی همین روند را ادامه دهد.
 خیــلی ها بــــه عـملکرد خط دفاع 

استقلال ایراد می گیرند.
آنهایی که ایراد می گیرند، حرفشان درست 
است. استقلال در فازدفاعی مشکلات زیادی 
دارد به طوری که بازیکنان یا به طورکلی یارگیری 
نمی کنند و یا در یارگیری سختگیری نمی کنند. 
شما دیدید که در اکثر بازی هایی که استقلال 
گل خورده روی ضربات ایستگاهی بوده است. 
امیدوارم کادرفنی فکری به حال این موضوع کند.

 عــملکرد قـــائدی را چطور ارزیابی 
می کنید؟

قائدی از نظر حرفه ای پیشرفت قابل توجهی 
داشته است. او بسیار باتمرکزبالا در بازی ها ظاهر 
می شود و در هر بازی تاثیر خوبی بر تیم می گذارد. 

قائدی با این روند به زودی لژیونر خواهد شد.
 استقلال توانسته در خط حمله گل های 

زیادی را به ثمر برساند؟
سه مهاجم استـــقلال در خـــط حمله یعنی 
ارسلان، قائدی و شیخ عملکرد بسیار خوبی 
داشته اند. آنها در هر بازی موقعیت های زیادی 
را خلق می کنند همچنین آنها به یک هماهنگی 

بسیار خوبی با یکدیگر رسیده اند. 

گفــتوگــو
آتیلا   حجازی: 

»مجیدی« نشان داد 
 مربی باتجربه ای 

شده است

فوتبالداخلی
تسنیم: تیم های پیکان و پدیده 2 بازی دوستانه برابر هم 
انجام خواهند داد. تیم های پیکان و پدیده با توجه به تعطیلی 
مسابقات لیگ برتر 2 بازی دوستانه برابر هم انجام خواهند داد. 
بر همین اساس قرار است تیم فوتبال پدیده اردویی تدارکاتی 
را در تهران برگزار کند و طبق توافق کادرفنی این تیم با 
کادرفنی پیکان، این دو تیم در روزهای یازدهم و دوازدهم 
اردیبهشت 2 بازی دوستانه با یکدیگر انجام خواهند داد تا 
برای ادامه بازی های لیگ برتر در شرایط مسابقه قرار بگیرند. 

   نتیجه تحقیقاتــی که روی پرونده مرگ اســطوره فوتبال 
آرژانتین صورت گرفته، ســهل انگاری پزشکان در پروسه درمان 
کاپیتان پیشین آلبی سلسته را ثابت کرده است. پزشکان دیه گو 
مارادونای فقید ممکن اســت با اتهام قتل روبه رو شوند، چرا که 
در گزارش پزشکی پرونده مرگ او به سهل انگاری آنها در فرآیند 
درمان اشاره شده اســت. مارادونا روز 25 نوامبر سال 2020 براثر 
ســکته قلبی که چند روز پس از عمل جراحی مغزش به او دست 
داد، جان ســپرد. از آن روز تاکنون پرونده ای برای تحقیق درباره 
شناسایی عوامل و مقصران احتمالی در وقوع این اتفاق در جریان 
بوده و در تازه ترین گزارش منتشر شــده توسط پزشکی قانونی 
آرژانتین، مرگ اســطوره تیم  فوتبال ناپولی قابــل اجتناب بوده 
است. در این گزارش اگرچه تاییدشده که مارادونا به خاطر نارسایی 
قلبی که از مدت ها قبل هم دچارش بود، جان ســپرده است، اما 
این موضوع هم ذکر شده است که یک سهل انگاری کلی در روند 
درمان و مراقبت از بیمار در مرگ او تاثیرگذار بوده است. در بخشی 
دیگر از این گزارش به وضعیت آشــفته و خارج از کنترل مارادونا 
در فقدان حداقل تجهیزات پزشکی لازم برای مراقبت از او و عدم 
هماهنگی های لازم در پروسه مراقبت های پزشکی به خصوص در 
روزهای پایانی زندگی وی نیز اشاره شده است. نکته مهم دیگری که 

در این گزارش از آن یاد شده، عدم اطلاع 
پزشکان مارادونا از سوابق بیماری های 

قلبی وعروقی او بوده است، چرا که 
اسطوره آلبی سلسته هرگز برای 
درمان این بیماری، روند معالجه 
منظمی نداشته بود. در نتیجه این 
دور از تحقیقــات، فعلا هفت نفر 
مظنون به تاثیرگذاری در مرگ 

مارادونا هستند؛ لئوپولدو 
لوکه پزشک شخصی 
مارادونا، آگوستینــا 
کــوســاچـــوف 
نـــپزشک(،  )روا
لــــوس  ر کـــا
دیاس  دنــیل 

)روان شناس( 
چــهـــار  و 

پرستار.

بینالملل

حمیددرخشان
کارشناس فوتبال 

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: تمام تیم هایی که 
در گروه ما حضور دارند واکسن کرونا زده اند، جز پرسپولیس 

و همین موضوع استرس زیادی به بازیکنان ما وارد 
می کند.

  دیدار با الریان 
یحیی گل محمدی در نشست خبری 
پیش از دیدار با الریان قطر در روز پایانی 
آسیا  لیگ قهرمانان  گروهی  مرحله 

اظهارداشت: این دیدار، آخرین بازی 
مرحله گروهی ماست. در پنج بازی گذشته 

عملکرد خوبی داشتیم و توانستیم خودمان را 
به  عنوان یکی از تیم های صعودکننده معرفی 
کنیم . جا دارد از تمام کسانی که برای انجام 
مسابقات زحمت کشیدند و همچنین میزبانی 

فدراسیون هند تشکر کنم.
  شرایط سخت 

وی افزود: بازیکنان هم متحمل سخت ترین 
شرایط بودند و مشکلات زیادی را تحمل کردند 
و توانستند سربلند از این مشکلات بیرون بیایند 
و روزهای سختی را پشت سر گذاشتند. با تمام 

استرسی کــه در بحــث کرونا وجود داشت، تمام تیم هایی 
که در گــروه ما حضور دارند واکسن کرونا زده اند، جز 
پرسپولیس و همین موضوع استرس زیادی به بازیکنان ما 
وارد می کند. جادارد از مسئولان کشوری بخواهیم نسبت 
به واکسیناسیون عمومی اقدامات بهتری شود، 
به خصوص ورزشکاران که همیشه در معرض 
ابتلا هستند. سرمربی پرسپولیس تصریح 
کرد: همه بازی های گروه ما سختی های 
خاص خودش را دارد و برای ما مهم 
است، مثل بازی با الریان که باید 
کیفیت خودمان را نشان دهیم و به عنوان تیم 

اول راهی مرحله حذفی شویم.
  بازی قبلی 

گل محمدی در مورد اینکه تیمش در مسابقه 
با الوحده نتوانست نتیجه مدنظر را کسب کند، 
گفت: ما در بازی قبل هم سزاوار باخت نبودیم و فقط 
اسیر 5 دقیقه بد بازی کردن خودمان شدیم. در شروع 
کار آن اتفاق افتاد اما در ادامه موقعیت های خوبی برای 
جبران داشتیم و حتی داور یک پنالتی هم برای ما 
نگرفت. اصلا مستحق باخت مقابل الوحده نبودیم و 

حداقل بازی باید مساوی می شد. در بازی پیش رو هم مانند 
5 دیدار گذشته هدف مان کسب ۳ امتیاز کامل است و برای 

این هدف هم باید بجنگیم و تمرکز داشته باشیم.
  فوتبال هند 

وی در واکنش به اینکه آیا به نظرش در آینده بازیکنان 
ایرانی در هند و یا بازیکنان هندی در ایران می توانند بازی 
کنند؟ عنوان کرد: به نظرم فوتبال هند در چند سال گذشته 
پیشرفت خوبی داشته، هم از لحاظ کیفیت بازیکنان و هم از 
لحاظ کیفیت برگزاری مسابقات و امکانات. چرا که نه، این 
می  تواند اتفاق خوبی باشد و بازیکنان و مربیان می توانند 
در ایران و هند فعالیت کنند. فکر می کنم این اتفاق خوبی 

می تواند؛ باشد.
 آل کثیر

سرمربی پرسپولیس در خصوص عملکرد عیسی آل کثیر 
نیز توضیح داد: با توجه به اتفاقی که برای آل کثیر افتاد و 6 
ماه از فوتبال دور بود، هنوز جا دارد تا به فرم قبلی بازگردد 
و احتیاج به زمان و مسابقات بیشتری دارد. باید این زمان 
را به او بدهیم و منتظر باشیم تا همان بازیکن قبلی شود. 
این اطمینان از سمت ما وجود دارد و باید کمک کنیم تا 
خیلی زود به فرم خوب خود بازگردد. گل محمدی درباره 
عملکرد کلی تیمش در پنج بازی گذشته و همچنین 
شکست مقابل الوحده یادآور شد: فکر می کنم شاید باخت 
مقابل الوحده می تواند در آینده به ما کمک کند. باید بتوانیم 
نقاط ضعف مان را به خوبی پیدا کنیم. ممکن است بعضی 
باخت ها از برد هم بیشتر به ما کمک کند. باید از شکست 
درس بگیریم و نقاط ضعف را زودتر پیدا کنیم و برطرف 
کنیم. ان شاءا... با یک آنالیز خوب از بازی رفت به مصاف 

الریان خواهیم رفت.

یحیی گل محمدی، سرمربی پرسپولیس: 

 همه تیم های گروه واکسن زده اند
جز پــرسپـــولیس 

AFC پاسخ غیرمنطقی وکلای

CAS دستور موقت صادر نمی کند؟!

محمدرضا خلعتبری  در مورد شرایط سپاهان بعداز برد مقابل 
نساجی و صدرنشینی در لیگ برتر، اظهارداشت: می دانستیم کار 
خیلی سختی در قائمشهر داریم. نساجی هم به این سه امتیاز 
احتیاج داشت ولی برای برد به زمین رفته بودیم و توانستیم سه 
امتیاز خیلی خوب را در زمین حریف کسب کنیم. مهاجم سپاهان 
در خصوص اینکه کارشان در مصاف با نساجی به مشکل خورد، 
عنوان کرد: جایگاه نساجی در انتهای جدول نیست و متاسفانه 
برخلاف انتظارات نتیجه گرفته ولی با آمدن ساکت الهامی در این 
تیم  تغییر و تحول ایجاد شده و شرایط خیلی بهتری پیدا کرده اند. 

وی در مورد صدرنشینی سپاهان و رقابت تنگاتنگ با پرسپولیس 
برای قهرمانی در فصل جاری، گفت: باید ببینیم خدا چه می خواهد. 
تمام تلاشمان را برای موفقیت سپاهان به کار می گیریم. امیدواریم 
در پایان فصل بتوانیم به قهرمانی برسیم. مهاجم سپاهان در 
خصوص اینکه آیا پس از پایان فصل به همکاری خودش با این 
تیم ادامه می دهد، گفت: ان شاءا... بتوانیم فصل را به خوبی تمام 
کنیم و به هواداران یک قهرمانی هدیه بدهیم. قرارداد من با باشگاه 
سپاهان تا آخر فصل است. بعد از آن اگر باشگاه من را بخواهد 
صحبت می کنیم در غیر این صورت جدا می شوم. خلعتبری در 

موردعملکرد تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا، اظهارداشت: 
پرسپولیس نتایج خیلی خوبی گرفت. در بازی آخر هم که شکست 
خورد موقعیت های خیلی خوبی را از دست داد با این حال صعودش 
صددرصد است. شانس فولاد کمرنگ است اما جواد نکونام تیم 
خیلی خوبی دارد. آنها بازی های جذابی را انجام دادند و واقعا از 
دیدن آن لذت بردیم. استقلال و تراکتور هر دو برای صعود شانس 
دارند. استقلال در گروه سختی قرار گرفته ولی تیم خیلی خوبی 
دارد. همچنین امیدوارم تراکتور هم به عنوان نماینده فوتبال ایران 
نتایج خوبی بگیرد. وی در خصوص جای خالی سپاهان در این 
مسابقات گفت: واقعا ناراحت کننده است. دوست داشتیم امسال 
در لیگ قهرمانان آسیا باشیم اما شرایط فوتبالی این طور رقم خورد. 
به هرحال الان این 4 تیم نماینده فوتبال ایران هستند و برایشان 

آرزوی موفقیت می کنیم. 

محمدرضا خلعتبری :

جای خالی »سپاهان« در آسیا ناراحت کننده است 

آرمان ملی: اعطای میزبانی مسابقات مقدماتی 
جام جهانی به بحرین باعث شد تا فدراسیون فوتبال 
که رئیس و هیات رئیسه جدید به تازگی در آن 
مستقر شده اند دست به اعتراض بزنند، اعتراضی 
که به دادگاه عالی ورزش شد و البته در سطح 
بین المللی هم بازتاب هایی داشته است اما به نظر 
می رسد دادگاه عالی ورزش دستور موقت صادر 

نکند! 
  اعتراض ایران 

پس از اینکه فدراسیون فوتبال کشورمان نسبت 
به میزبانی بحرین در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
به دادگاه عالی ورزش اعتراض کرد این اعتراض 
مورد وصول واقع شد. 25 فروردین ماه بیانیه شماره 
۳ فدراسیون فوتبال در خصوص پرونده میزبانی 
ایران در مسابقات مقدماتی جام جهانی 2022 قطر 
 صادر شد. متن بیانیه شماره ۳ به شرح زیر است: 
1 -  مطابق اعلام دیوان داوری)CAS(، نامه مورخ 
24 فروردین فدراسیون فوتبال ایران، مبنی بر 
درخواست رسمی  جهت رسیدگی به دستور موقت، 
وصول شده است. 2 - مطابق نامه دریافتی، دیوان 
داوری ورزش )CAS( ضمن دریافت و پذیرش 
درخواست فدراسیون فوتبال ایران جهت رسیدگی 
به دستور موقت، به             10 روز فرصت داده 
 CAS است تا دفاعیات خود را در این خصوص به
 )CAS( ارسال نماید. ۳ - دیوان داوری ورزش
اعلام نموده است که با توجه به اوضاع و احوال و 
اهمیت موضوع، رسیدگی به این پرونده توسط 

هیات داوری، متشکل از ۳ داور انجام خواهد شد.
AFC  پاسخ 

کنفدراسیون فوتبال آسیا بعداز گذشت مهلت 
قانونی خود برای ارائه توضیحات، اعلام کرده صدور 
دستور موقت برای جلوگیری از برگزاری بازی ها 
موجب تاخیر در برگزاری و تمام نشدن به موقع 
مسابقات مقدماتی باقیمانده گروه C خواهد شد. 
البته وکلای کنفدراسیون توضیحی در ارتباط با 
صلاحیت نداشتن دبیرخانه AFC برای انتخب 
میزبان ها نداشته اما مدعی شده این تصمیم به علت 
وضعیت کرونا و واکسیانسیون عمومی  در ایران 

اتخاذ شده است.
 عدم صدور دستور موقت؟

»ایسنا« نوشت: CAS به علت حساسیت 

این موضوع، رسیدگی به پرونده را با سه داور 
انجام خواهد داد و چه بسا همین اهمیت، باعث 
صدور دستور موقت به نفع ایران شود، اما با توجه 
به اوضاع و احوال برگزاری مسابقات انتخابی 
جام جهانی در آسیا که بیش از یکسال به تعویق 
افتاده و همین الان هم از برنامه عقب تر است، 
احتمال دارد، CAS از صدور دستور موقت 

خودداری کند.
 حمایت سایت انگلیسی

سایت Insidethegames انگلیس که 
به صورت تخصصی به پوشش خبرهای ورزشی 
و المپیکی می پردازد، در گزارشی به بررسی 
تصمیم جنجال آفرین کنفدراسیون فوتبال آسیا 
)AFC( برای انتخاب بحرین به عنوان میزبان 
بازی های باقیمانده از گروه C دور دوم مرحله 
انتخابی جام جهانی 2022 پرداخته است که 
بخشی از این گزارش را در ادامه می خوانید: 
تیم ملی فوتبال مردان ایران در جام جهانی 2018 
به افق های جدیدی رسید زمانی که با اختلافی 
ناچیز شانس صعود به مرحله حذفی رقابت ها را 
از دست داد. نه چندان هیجان زده از قرارگرفتن 
در گروهی با حضور ابرقدرت های فوتبال اروپا 
مانند اسپانیا و پرتغال و نیز تیم ملی مراکش، 
ایران دومین پیروزی اش در تاریخ جام  جهانی 

و اولین برد خود از جام جهانی 1998 فرانسه را 
کسب کرد. یک پیروزی برابر مراکش و پس از آن 
یک باخت خفیف برابر اسپانیا با یک تساوی برابر 
پرتغال همراه شد تا ایران تنها به خاطر یک امتیاز 
کمتر شانس صعود به مرحله حذفی را از دست 
بدهد هرچند عملکرد دفاعی مستحکم این تیم در 
یاد و خاطره ها ماند. اما اکنون بازگشت ستاره های 
پارس برای سومین حضور متوالی در جام جهانی 
به خطر افتاده است چون که این تیم شروعی نه 
چندان قدرتمندانه در مرحله انتخابی جام جهانی 
2022 در قاره آسیا داشته است. آنها از 4 بازی 
اول خود دو بازی را برده اند و مابقی را باخته اند، 
که این برای تیمی  که به عنوان رده بالاترین تیم 
آسیایی در قرعه کشی قرار گرفت، رکوردی بیش 
از حدانتظار ضعیف است. عراق در ماه نوامبر 
سال 2019 پیروزی معروفش را برابر رقیب 
همسایه کسب کرد و این یکماه بعداز باخت 
یک بر صفر ایران در خانه بحرین بود. به دلیل 
محدودیت های ادامه دار ناشی از شیوع کرونا، 
سفر میان کشورهای آسیایی در آینده ای نزدیک 
غیرممکن بود و AFC مجبور شد که تعدادی از 
بازی های را لغو کند و آنها را به صورت متمرکز در 
8 کشور برگزار کند. از این منظر که این تصمیم 
باعث برگزاری مسابقات می شود، آن را می توان 

اقدامی  کارآمد از جانبAFC   دانست چرا که 
همه تیم ها در تمامی  گروه ها طبق ساختاری 
مشخص بازی می کنند و امید است که ادامه 
بازی ها با کمترین هرج ومرج برگزار شوند. در این 
 C میان بحرین به عنوان میزبان بازی های گروه
انتخاب شده و این یعنی تمام بازی های باقیمانده 
از این گروه باید در این کشور عربی برگزار شود، از 
جمله دو بازی حیاتی تیم ملی ایران. پس اکنون، 
بحرین این فرصت را خواهد داشت که دو بار در 
خانه برابر ایران بازی کند، تصمیمی  که خشم 
مقامات فدراسیون فوتبال ایران را برانگیخته 
 AFC است. به همین دلیل آنها از این تصمیم
، )نهادی که رئیسش شیخ سلمان بن ابراهیم 
آل خلیفه هم بحرینی است( به دادگاه حکمیت 
در ورزش شکایت کرده اند. با وجود اینکه سوابق 
قبلی فدراسیون فوتبال ایران در چنین نزاع  هایی 
کاملا به نفع این سازمان نبوده است، این بار به نظر 
می رسد که دغدغه های آن بجاست. در حالی که 
بحرین عملا در حضور هوادارانش بازی می کند، 
این تصمیم AFC  برای اعطای میزبانی به 
بحرینی ها یک امتیاز بزرگ برای آنها خواهد بود و 
می تواند از جانب ایران ناعادلانه تلقی شود. برخی 
افراد )به خصوص هواداران عراقی و بحرینی( 
ممکن است در واکنش به این به قول معروف 
بی عدالتی شانه بالا بیندازند و بی تفاوت باشند. 
برای شفاف تر شدن موضوع، لازم است بدانید 
که بحرین قرار بود دو بازی اش برابر تیم های 
هنگ کنگ و کامبوج را در خانه و بازی  برابر ایران 
را خارج از خانه برگزار کند. دو بازی اول روی کاغذ 
بازی هایی بودند که صرفنظر از مکان برگزاری آنها 
بحرین باید و می توانست آنها را ببرد. بحرینی ها دو 
بازی خود مقابل دیگر مدعی گروه یعنی عراق را 
هم انجام داده اند. به این ترتیب با توجه به اهمیت 
و ارزشی که بازی  برابر بحرین دارد، اینجا کاملا 
حق با ایران است و مطمئن هستیم که در آینده به 
این تورنمنت مقدماتی که احتمالا یک تورنمنت 
عجیب و غریب از آب درخواهد آمد، پرداخته 
خواهد شد. دانستن اینکه کدام کشورها از این 
شیوه برگزاری مسابقات سود خواهند برد یا اینکه 
آیا این شیوه به نفع همه تیم ها خواهد بود، هم 

جالب خواهد بود.

AFC


